
 

ZAPISNIK SA 33. SJEDNICE UO SAMOSTALNOG SINDIKATA RADNIKA U BHRT-u, 

U MANDATU 2019-2023, KOJA JE ODRŽANA U SRIJEDU, 24.10.2022. GODINE 

 

Prisutni: Amir Džidić; Džemal Kahrica; Merima Kurtović-Pašalić; ElvisČengić; Mubera Herac; Samir Gadžo; 

Neda Tadić; Edis Fočo; Nihad Arnautović 

Odsutni: Ekrem Agić;Dragan Miljević; Rifat Kukić; Mustafa Baručija –opravdano                                                             

Sadin Kavazović; Josip Sogović; Omer Bukić;–neopravdano 

Gost: Belmin Karamehmedović, generalni direktor BHRT-a 

 

Dnevni red: 

 

1. Zapisnici sa 32. redovne sjednice i 18. vanredne sjednice UO SSR U BHRT-u 

2. Aktuelna situacija u BHRT-u  

     - obraćanje generalnog direktora BHRT-a 

3. Blagajnički izvještaj (septembar 2022) 

4. Adriatic izvještaj (septembar 2022) 

5. Pomoć 

6. Razno  

    - zahtjev podružnice BHT1 (Neda Tadić) 

 

AD 1.A.Džidić je na osnovu člana 35. Statuta Samostalnog sindikata radnika u BHRT-u, otvorio 33. sjednicu UO 

SSR u BHRT-u i predložio dnevni red koji je jednoglasno usvojen. Zapisnik sa 32. redovne sjednice UO sindikata je 

usvojen sa 7 glasova ZA I jednim suzdrĎanim. Zapisnik sa 18. vanredne sjednice je jednoglasno usvojen. 

 

AD2. B.Karamehmedović je informisao sindikat da je prema izvještaju iz finansija sa 30.09. ove godine je taksa koja 

se uplaćuje preko EP za 80 000 KM manja mjesečno u prosjeku u odnosu na prošlu godinu. Procenat je pao na nekih 

58%. BHRT je imao i blokadu računa od strane PU što je koštalo 1 400 000 KM. Menadžment očekuje skoro 

formiranje nove vlasti kako bi se ponovno pokrenulo pitanje rješavanja problema BHRT-a. Veliki je pritisak iz PU 

da se povečaju iznosi od strane BHRT-a za otplatu duga koji se povečava.  

 

Dobra je stvar prema riječima generalnog direktora što je BHRT u izvještaju Evropske komisije obuhvaćeni I što 

tamo tačno stoji koji je problem BHRT-a I da se ne mogu dobiti sredstva koje je zakon predvidio zato što RTRS ne 

plaća 50% takse  koji se prikupi na teritoriju RS-a. Tamo je takodjer u tom izvještaju navedeno da FTV nema legalan 

UO I menadžment.  

 

Novca je sve manje I svaki dan se “gasi neki požar” kada su u pitanju potraživanja prema dobavljačima. 

Do kraja novembra BHRT ima obaveze prema SP u Kataru a koje nisu male koje suvezane za prava. 

Ogroman teret je neki stan koji je jedan od prošlih menadžmenta nelegalno dodjelio jednom uposleniku I to se dugo 

povlačilo po sudovima i epilog je 650 000 KM koje BHRT treba izmiriti. 

Generalnio direktor je najavio da će se gledati da se napravi analiza u novembru kako bi se povečao bod I kako bi se 

koliko toliko pomoglo radnicima sa povečanjem njihovih plata. 

 

Veliki broj ljudi odlazi što u penziju što sa TV-a. Sa 30.09. BHRT je brojao 838 ljudi na spisku. 

Genralni direktor je istakao da će se u planu za iduću godinu gledati s novim kadrovima da se popune neophodna 

radna mjestra I kako je istakao mišljenja je da s boljom organizacijom posla unutar BHRT-a se dosta mjesta može 

pokriti jer postoje ljudi koji se slamaju od posla ali postoje I oni koji I nisu baš pretherano zaposleni. 

U toku je I nabavka  virtuelne grafike za studio kao i neke kamere na veliki broj rata kako bi i kvalitet programa bio 

bolji. Virtualnu grafika se pokazala kao jako dobra za izbornu noć.  

FTV uredno prebacuje 505 prihoda takse ali menadžment BHRT-a nije odustao ni od sredstava RTRS-a koje FTV 

zadržava na računu. Trenutno je to na stand by pa će se I to pitanje ponovno pokrenuti poslije formiranja vlasti.  

U toku su pregovori sa Sarajevo stanom za iznajmljivanje dijela zgrade za njihove potrebe. 

Menadžment čeka odgovor Katarske vlade za neku donaciju za opremu. 

Plan je menadžmenta da bod za novembarsku platu bude uvećan za 10% a ako ne onda u januaru za decembarsku 

platu.  

 

 

 



 

Generalni direktor je u prošloj sedmici obišao sa Dž.Kahricom pogone Imovine I uvjerio se da su isti u 

katastrofalnom stanju   U raspravi sa generalnim direktorom učestvovali su A.Džidić, Dž.Kahrica, M.Kurtović-

Pašalić, E.Čengić, N.Tadić I E.Fočo. 

Zaključak sastanka sa generalnim direktorom da će bod za novembarsku platu bit će uvećan za 10%. Ukoliko bude 

prostora svaka naredna plata bit će uvećana za onoliko koliko inflacija bude rasla. Ovaj plan menadžmenta može 

poremetiti jedino pojava nekih obaveza za koje se nije znalo. 

 

AD 3. Blagajnički izvještaj D.Karšić za mjesec septembar 2022.godine je primljen k znanju. 

 

AD 4. Izvještaj M.Herac o poslovanju sa Adriatic osiguranjem za septembar 2022.godine je primljen k znanju. 

 

AD 5. Komisija za dodjelu finansijske pomoći (M.Herac, R.Kukić, M.Baručija)  predložila je da novčanu pomoć za 

mjesec oktobar  2022. godine dobiju slijedeći članovi: Sokolović Todor 400 KM (III dio), Kovačević Muharem 

250KM, Morić Amra 150KM, Ibrišević Senad 300KM. Ukupno 1.100,00 KM. Poklon DM-a u iznosu od 200KM za 

rodjenje djeteta komisija predlaže Hodžić Ajdina  Prijedlog odluke komisije je jednoglasno usvojen. 

 

AD 6. N.Tadić je dostavila zahtjev Podružnice BHT-a u kojem se traži od Upravnog odbora SSR u BHRT-u da s 

ciljem zaštite prava članice A.Pehar Šimunović uputi zvanični dopis menadžmentu BHRT-a u kojem se traži da se u 

slučaju pomenute uposlenice ispoštuje Pravilnik o disciplinskoj i materijalnoj odgovornosti zaposlenika 

Radiotelevizije Bosne i Hercegovine. UO sindikata je jednoglasno podržao zahtjev Podružnice BHT-a  u vezi 

koleginice Antonele Pehar Šimunović. 

 
  

 

  

 

             Izvršni sekretar                                                                                                        Predsjednik 

SAMOSTALNOG SINDIKATA                                                                       SAMOSTALNOG SINDIKATA 

        RADNIKA U BHRT-u                                                                                        RADNIKA U BHRT-u 

               Elvis Čengić                                                                                                          Amir Džidić 

 


